
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 19. april 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1284
Hvad vil ministeren fremadrettet gøre for at mindske risikoen for høje mængder af det
kræftfremkaldende giftstof PFOS, der bl.a. er udledt fra en brandskole i Korsør til en eng
med kvæg, hvis kød har forgiftet en lang række borgere? Der henvises til artiklen ”Giftsag
truer menneskers sundhed med farligt kød” fra Sjællandske den 20. marts 2021.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Jensen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jacob.Jensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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